
Общински съвет Лясковец, Протокол № 10 от 29 февруари 2023 г. от редовно заседание на 
Общинския съвет, мандат 2023-2027 г. 

1

П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

№ 10 

ОТ ПРОВЕДЕНО РЕДОВНО ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ЛЯСКОВЕЦ, 
СЪСТОЯЛО СЕ НА 29 ФЕВРУАРИ 2023 г. от 14.00 ч. 

На заседанието присъстваха всички 17 общински съветници. 

НА ЗАСЕДАНИЕТО ПРИСЪСТВАХА ОЩЕ: 

Васил Христов – Кмет на община Лясковец 
Росица Господинова – Заместник - Кмет на община Лясковец 
Емилия Жилиева – Заместник - Кмет на община Лясковец 

С.Добрев – Председател на ОбС – открива и ръководи заседанието на Общинския съвет. 
При откриване на заседанието и след проверка на кворума се установи, че в залата 
присъстват 17 общински съветници от общо 17 мандата в Общински съвет – Лясковец. 

С.Добрев – На основание чл.25, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.35, ал.1, т.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация на Община 
Лясковец откривам редовното заседание. Пред вас имате една точка, която е внесена сега. Преди 
да я подложа на гласуване ще дам думата на госпожа Жилиева да каже, защо е внесена сега. 
Е.Жилиева –  В общинска администрация е постъпило заявление от ФК „Левски“- Лясковец. 
Със заповед на кмета е назначена комисия, която разгледа заявлението и понеже по правилник 
това предложение трябва да се разгледа на първата редовна сесия на общински съвет във 
времето, в което е предложено и заради това се наложи сега да бъде внесено това предложение. 
С.Добрев – Подлагам на гласуване тази точка да влезе в дневния ред. 

- Гласува се предложението като точка 10 в дневния ред да влезе „Финансово подпомагане 
на ФК „Левски-Лясковец“. 

„за” гласуваха – 17 съветника; „против“ – 0 съветника; „въздържали се“ – 0 съветника; 

Приема се. 

С.Добрев – Аз ще направя едно допълнително предложение да гласуваме точка питания. 

- Гласува се предложението като точка 11 в дневния ред да влезе „питания“. 

„за” гласуваха – 17 съветника; „против“ – 0 съветника; „въздържали се“ – 0 съветника; 

Приема се. 

С.Добрев – Сега ще ви зачета целият дневен ред. 1.Програма за управление на Община 
Лясковец за периода 2023 - 2027 година. 2.Приемане на Общински план за младежта на Община 
Лясковец за 2024 г. 3.Разглеждане и приемане на годишен доклад за състоянието на системите 
за финансово управление и контрол в „Медицински център I - Лясковец“ ЕООД гр. Лясковец. 
4.Кандидатстване на Община Лясковец с проект: „Реконструкция и модернизация на системите
за външно изкуствено улично осветление в община Лясковец, област Велико Търново, 
включваща гр. Лясковец, с. Джулюница, с. Добри дял, с. Драгижево, с. Козаревец и с. Мерданя”, 
по процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично осветление“, с финансиране 
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по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост /ПОКАНА 2/, в рамките на 
Национален план за възстановяване и устойчивост, Компонент 4 „Нисковъглеродна икономика“, 
Инвестиция C4.I3 „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично осветление“ към 
Министерство на енергетиката. 5.Даване на съгласие за учредяване безвъзмездно право на 
прокарване и на сервитутни права и учредяване безвъзмездно право на прокарване през имоти, 
общинска собственост за обект: „Изграждане на подземна физическа инфраструктура, 
предназначена за разполагане на електронна съобщителна мрежа на „Виваком България“ ЕАД 
от съществуваща кабелна шахта III-03 на кръстовище на ул. „Христо Ботев“ и ул. „Васил 
Левски“ до ул. „Васил Левски“ № 2, гр. Лясковец, общ. Лясковец“ находящ се във 
второстепенна улица с о.т. 399 – 402 ул. „Васил Левски“, гр. Лясковец, общ. Лясковец. 
6.Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и Иван Божков 
Иванов  за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод за водоснабдяване на 
УПИ XIV-1663, кв. 39 по ПУП на гр. Лясковец, общ. Лясковец“, находящ се в общински местен 
път в частта от о.т. 187 до урегулиран поземлен имот (УПИ) XIV-1663, кв. 39 по Подробен 
устройствен план (ПУП) на гр. Лясковец, общ Лясковец. 7.Сключване на Споразумение за 
сътрудничество между Община Лясковец и Иван Иванов Коеджиков за реализацията на обект: 
„Изграждане на уличен водопровод за водоснабдяване на ПИ 23217.25.32 по КККР на с. 
Драгижево, общ. Лясковец“, находящ се поземлен имот (ПИ) 23217.25.327 (селскостопански, 
горски ведомствен път) по Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Драгижево, общ 
Лясковец. 8.Утвърждаване на списък на пасищата, мерите и ливадите от общинския поземлен 
фонд на Община Лясковец за общо и индивидуално ползване за стопанската 2024/2025 г. 
9.Провеждане на редовно присъствено заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК 
на обособена територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД – гр. 
Велико Търново. 10.Финансово подпомагане на ФК „Левски-Лясковец“. 11. Питания 

 

Гласува се  проекта за дневен ред –  

„за” гласуваха – 17 съветника; „против“ – 0 съветника; „въздържали се“ – 0 съветника; 

Приема се. 

 
 След направеното гласуване Общинският съвет утвърди следния 
 

Д Н Е В Е Н     Р Е Д: 
 

1.Програма за управление на Община Лясковец за периода 2023 - 2027 година. 
2.Приемане на Общински план за младежта на Община Лясковец за 2024 г. 
3.Разглеждане и приемане на годишен доклад за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол в „Медицински център I - Лясковец“ ЕООД гр. Лясковец. 
4.Кандидатстване на Община Лясковец с проект: „Реконструкция и модернизация на 

системите за външно изкуствено улично осветление в община Лясковец, област Велико 
Търново, включваща гр. Лясковец, с. Джулюница, с. Добри дял, с. Драгижево, с. Козаревец и с. 
Мерданя”, по процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично осветление“, с 
финансиране по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост /ПОКАНА 2/, в рамките 
на Национален план за възстановяване и устойчивост, Компонент 4 „Нисковъглеродна 
икономика“, Инвестиция C4.I3 „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично 
осветление“ към Министерство на енергетиката. 

5.Даване на съгласие за учредяване безвъзмездно право на прокарване и на сервитутни 
права и учредяване безвъзмездно право на прокарване през имоти, общинска собственост за 
обект: „Изграждане на подземна физическа инфраструктура, предназначена за разполагане на 
електронна съобщителна мрежа на „Виваком България“ ЕАД от съществуваща кабелна шахта 
III-03 на кръстовище на ул. „Христо Ботев“ и ул. „Васил Левски“ до ул. „Васил Левски“ № 2, гр. 
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Лясковец, общ. Лясковец“ находящ се във второстепенна улица с о.т. 399 – 402 ул. „Васил 
Левски“, гр. Лясковец, общ. Лясковец. 
  6.Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и Иван Божков 
Иванов  за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод за водоснабдяване на 
УПИ XIV-1663, кв. 39 по ПУП на гр. Лясковец, общ. Лясковец“, находящ се в общински местен 
път в частта от о.т. 187 до урегулиран поземлен имот (УПИ) XIV-1663, кв. 39 по Подробен 
устройствен план (ПУП) на гр. Лясковец, общ Лясковец. 
  7.Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и Иван Иванов 
Коеджиков за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод за водоснабдяване на 
ПИ 23217.25.32 по КККР на с. Драгижево, общ. Лясковец“, находящ се поземлен имот (ПИ) 
23217.25.327 (селскостопански, горски ведомствен път) по Кадастралната карта и кадастралните 
регистри на с. Драгижево, общ Лясковец. 
  8.Утвърждаване на списък на пасищата, мерите и ливадите от общинския поземлен фонд 
на Община Лясковец за общо и индивидуално ползване за стопанската 2024/2025 г. 
  9.Провеждане на редовно присъствено заседание на Общото събрание на Асоциацията по 
ВиК на обособена територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД – 
гр. Велико Търново. 
  10.Финансово подпомагане на ФК „Левски-Лясковец“. 
  11.Питания. 
 
 

По точка първа: 
 

Програма за управление на Община Лясковец за периода 2023 - 2027 година. 
 
Т.Тодоров – На свое заседание на 26 февруари 2024 година ПК „Бюджет и финанси“ проведе 
своето заседание, на което беше разгледана програмата на кмета на общината и със 7 гласа „за“, 
без „против“ и „въздържал се“ приема предложението. 
Р.Иванов – На свое заседание на 26 февруари 2024 година ПК „Икономическо развитие, 
земеделие, еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол, и концесии“ съвместно 
с останалите постоянни комисии разгледа програмата и със 7 гласа „за“, без „против“ и 
„въздържали се“ я подкрепя. 
С.Михайлова – На свое заседание на 26 февруари 2024  година ПК „Здравеопазване, социални 
дейности, младежта, спорт и туризъм“ съвместно с останалите постоянни комисии разгледа и 
обсъди предложението и със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ я подкрепя. 
Д.Рачев – На свое заседание на 26 февруари 2024  година ПК „Инфраструктура, 
благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа 
програмата на кмета на общината и със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ предлага на 
Общинския съвет да я приеме. 
Д.Арабаджиева – На свое заседание от 26 февруари 2024 година ПК „Образование, култура, 
православна църква, вероизповедания, етика, спазване на правилника, контрол на решенията“ 
съвместно с останалите постоянни комисии разгледа програмата и със 7 гласа „за“, без „против“ 
и „въздържали се“ предлага на Общинския съвет да я приеме. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
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    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 48 
  
По т.1 от дневния ред – Програма за управление на Община Лясковец за периода 2023 - 2027 
година. 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
Общински съвет - Лясковец   

  
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

Приема Програма за управление на Община Лясковец за периода 2023 -2027 година. 
 

*                               *                               * 
По точка втора: 

 
Приемане на Общински план за младежта на Община Лясковец за 2024 г. 
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С.Михайлова – На свое заседание на 26 февруари 2024  година ПК „Здравеопазване, социални 
дейности, младежта, спорт и туризъм“ комисията разгледа и обсъди предложението и със 7 
гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ го подкрепя. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 
Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 49 
  
По т.2 от дневния ред – Приемане на Общински план за младежта на Община Лясковец за 2024 
г. 
 
На основание чл. 21., ал.1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА) и  във връзка с чл. 16, ал. 1 от Закона за младежта (ЗМ), Общински 
съвет - Лясковец   
  
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

Приема Общински план за младежта на Община Лясковец за 2024 г.  
*                               *                               * 
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По точка трета: 
 
Разглеждане и приемане на годишен доклад за състоянието на системите за финансово 
управление и контрол в „Медицински център I - Лясковец“ ЕООД гр. Лясковец. 
 
Т.Тодоров – На свое заседание на 26 февруари 2024 година ПК „Бюджет и финанси“ разгледа 
предложението и го прие със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“. Само да вметна, че 
доктор Кабакчиев не присъства поради здравословни причини. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 15, "против" - 0 и "въздържали се" - 2 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - Въздържал се 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - Въздържал се 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 50 
  
По т.3 от дневния ред – Разглеждане и приемане на годишен доклад за състоянието на системите 
за финансово управление и контрол в „Медицински център I - Лясковец“ ЕООД гр. Лясковец. 
 
На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.8, ал.1 от Закона за финансовото управление и контрол в публичния сектор и чл.9, ал.6 от 
Наредбата за формата, съдържанието, сроковете, реда и начина за представяне на информация 
по чл.8, ал.1 от Закона за финансовото управление и контрол в публичния сектор, Общински 
съвет - Лясковец   
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При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 15 гласа „за”, без 
„против” и 2 гласа „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 
Приема доклада за състоянието на системите за финансово управление и контрол за 2023 г. в 
„Медицински център I - Лясковец“ ЕООД гр. Лясковец. 
 

*                               *                               * 
По точка четвърта: 

 
Кандидатстване на Община Лясковец с проект: „Реконструкция и модернизация на системите 
за външно изкуствено улично осветление в община Лясковец, област Велико Търново, 
включваща гр. Лясковец, с. Джулюница, с. Добри дял, с. Драгижево, с. Козаревец и с. 
Мерданя”, по процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично осветление“, с 
финансиране по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост /ПОКАНА 2/, в рамките 
на Национален план за възстановяване и устойчивост, Компонент 4 „Нисковъглеродна 
икономика“, Инвестиция C4.I3 „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично 
осветление“ към Министерство на енергетиката. 
 
Д.Рачев – На свое заседание на 26 февруари 2024 година ПК „Инфраструктура, 
благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа 
предложението и след дебати с 6 гласа „за“, без „против“ и 1 глас „въздържал се“ предлага на 
Общинския съвет да го приеме. 
 
З.Войводов – По време на заседанието на комисията като лице общински съветник, който не е 
член на комисията бях помолил за евентуално предоставяне на допълнителна информация по 
отношение финансовата рамка на проекта и също по това какво като дейности се предвижда да 
се извърши по време на извършване на реконструкцията. Преди да взема отношение по 
предложенията, ако има такава информация подготвена моля да я чуем първо и тогава да взема 
отношение по самия проект. 
Н.Недялков – В общинска администрация няма ел. специалисти и същата разчита на доказали се 
такива външни лица. Техническото задание за изготвяне на проекта за ремонт на уличното 
осветление е изготвено от такова лице. В него са зададени основните стандарти за улично 
осветление и всички необходими дейности за модернизацията на системата, както и всички 
параметри, които са зададени в указанията за кандидатства. Към настоящия момент община 
Лясковец би могла да кандидатства до милион и половина, тъй като годишната 
продължителност на функционира общинската система за външно улично осветление е 4 116 
часа. Към настоящия момент обща активна инсталирана мощност е 175 Kw. Потреблението за 
година е около 720 000 киловата в зависимост от авариите и колко време някой клонове не са 
работили, като то варира още плюс минус още десетина. Цената за месец януари 24-та година е 
33 стотинки с ДДС 720 000 кВт по цената възлизат на 241 920 лв. на база месец януари 24 
година. След модернизиране на външното изкуствено осветление, след осветители последно 
поколение, както и увеличаване на осветителните тела към настоящия момент те са 2220 броя, а 
ще станат 3200 броя. Искам да уточня, че в град Лясковец са доста добре осветени улиците и не 
говорим за между блоковите пространства. По селата липсват осветители. Стълбовете на реп-то 
са около през 30 м. Масово по селата има през стълб и през два, което ще рече 60 до 90 м 
осветител до осветител и това налага увеличаването на осветителите. Потреблението за година 
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на модернизираната система ще е около 268 000 kW или след модернизиране на системата 
икономията ще е 60%, като сметнем по цената излизат 90 000 лв. на година или икономията 
която ще се реализира е около 150 000 лв. В програмата е заложено, че възстановяването ще 
остане от реализираната икономия или за пет години по 10% по 150 идват 750 000 лв.,  което ще 
рече максималният размер на проекта, който следва да е около милион и половина. 
З.Войводов – Сега първо финансовата рамка на проектите може да бъде до 2 милиона, това 
предполагам се знае от колегите. Доколкото разбирам милион и половина е наложен от това, че 
е сметнато, че толкова може да бъде реализирана икономия. Само че по тази програма освен 
задължителните минимални показатели, които трябва да се постигнат има възможни допустими 
за финансиране дейности, които също водят до икономия на енергия, също водят до 
подобряване на осветеността, но могат да бъдат проведени, могат и да не бъдат проведени. 
Значи задължително е да има разбира се разследвана енергийна ефективност. Това предполагам, 
че ползвате труда не това обследване, което беше направено от предишното управление, което е 
бонус сега, защото ако трябваше и това да стане най-вероятно нямаше да стигне до проекта. 
Оттам нататък трябва да имаме готов инвестиционен проект, който обаче се възлага на база на 
показатели, които се заложат от страна на възложителя и на база на необходимите дейности, 
които могат да бъдат предвидени в самия проект. По програмата е предвидено освен демонтаж 
на съществуващи осветители, което е задължително за да може да се реализира икономия на 
електроенергия, тъй като основният вариант основния начин за постигане на такава информация 
на база на новата по-голяма ефективност на светодиодните осветители на базата на това, че 
излъчват само в една равнина, на база на това, че имаме други нали по отношение 
разпределителната верига има други предимства без демонтаж на старите лампи това няма да 
стане, това обаче не е достатъчно. Всички почти знаят и даже колеги общински съветници беше 
казано, че на много места висят кабели, проводници, разбити кутии, наклонени стълбове и така 
нататък, неща, които се сблъскаме във всеки един ден. Освен това знаем, че напоследък 
започнаха да се чупят стълбове и да застрашават хората така че очевидно и там имаме също 
слабост и неща, които трябва да се свършат. Освен това обаче ако проводниците и кабелите на 
довеждат до кой знае каква енергийна ефективност, тъй като все пак има такава, защото може да 
се осъществи интелигентно управление и други нали мероприятия да се проведат. Освен това 
обаче една от важните дейности, които са допустими за финансиране по програмата това 
евентуално доставка и монтаж на съоръжение за производство и съхранение на електрическа 
енергия от възобновяеми източници за собствено потребление. Не се допуска продажба на 
електроенергия извън тази, която се употребява за осветлението. Този показател доколкото 
разбирам изобщо не е залегнат и изобщо няма да бъде изпълнен. Той може да доведе до 
икономия на 20% допълнителна електроенергия спрямо тази, която сте заложили. Освен това 
друга възможност, която може да се предвиди и е допустима за финансиране по този проект 
това е доставката на нова система за управление, за оптимизация. Съжалявам че вносителят на 
предложението господин Христов каза, че той зададе един въпрос какво е това умно 
управление. Аз съм донесъл тук една техническа спецификация за това какви са изискванията 
към едно ниско бюджетно интелигентно управление на относителна инсталация, която може 
допълнително още между 15 и 20% да доведе до икономия на електроенергия и по този начин да 
се осигурят допълнителни средства за финансиране на вноските към фонда за декарбонизация. 
Другото нещо, което нали е не съвсем вярно, че никъде не е казано, че вноските към фонда за 
декарбонизация трябва да бъдат от икономия на енергия. Стига да има такава възможност 
общината може да си позволи да внася вноска по-голяма отколкото е икономията от 
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собственици приходи. Освен това разбира се икономията от 30% е задължително, но тя е най-
малкото и най-лесното нещо за постигане с оглед на това, че така или иначе ние подменяме 
изцяло съществуващите осветители така че ограничението до милион и половина ми се струва, 
че е сложено така изкуствено и ние спокойно можеше да отделяме средства в рамките на цялата 
допустима сума за финансиране, която е 2 милиона за единичен проект. Това мое притеснение, 
което имах, че тази реконструкция ще се проведе във вида който беше проведена през 2006 
година от тогавашното управление от кмета Дервишев е на път да се осъществи отново. Тоест 
обикновена смяна на осветителите без абсолютно никакво уважение в мрежата. По време на 
заседанието на комисията господин Христов ме упрекна, че не съм искал да помогна и че съм 
искал едва ли не да опороча проекта. Искам да кажа, че това не е така и напротив, единствената 
ми е мисъл за разлика от предишното управление, когато участват съветниците по всякакъв 
начин искаха да провалят дейностите, които се вършеха от тогавашната администрация аз 
нямам изобщо такива намерения. Ако искате още нещо да кажа по тая тема ще ги кажа, ако 
искате прекратявам се изказването в рамките на допустимото, но няма да настоявам, няма да 
нахалствам. За мен проекта е не добре планиран, не предвижда дейности, които са много важни. 
Ще продължим да гледаме същите жици, ще продължим да гледаме същите криви стълбове и 
освен това най-вероятно няма да постигнем и тази равномерност и добро осветление, която е 
цел на проекта за подобряване на градската среда и другото което господин Христов също беше 
обещала и не виждам да е изпълнено това е по отношение на опита да се включи осветяването 
на пешеходните пътеки в този проект, тъй като най-малкото което е вместо 45 000 лв. това ще 
ни струва 20 000 лв., дори да бъде това завишаване на сумата за сметка на собствените приходи. 
Така или иначе аз ще подкрепя проектът само заради това, защото нещото е по-добре от нищото, 
но този проект ще бъде изпълнен по предишния вариант ще имаме раздрънкан мерцедес с нови 
фарове. 
Т.Тодоров – Ще взема отношение като председател на постоянната комисия по бюджет 
финанси, в която предимно се работи с числа. Слушайки преди малко експерта от общинска 
администрация аз казаното от него напълно не удовлетворява. Общинска администрация си е 
направила труда да изчисли абсолютно точно колко, каква ще бъде икономията и колко са 
глобално средствата не само като проценти, а и като сума. Искам да отбележа тук да кажа на 
колегите общински съветници и на присъстващите, че условията на програмата са такива, тоест 
30% задължителна икономия, която очевидно с този проект ще бъде постигната и второ 10% от 
стойността на проекта всяка година във фонд декарбонизация, така че икономията е от 150 000 
лв., която ще бъде реализирана след включване на обекта в експлоатация ще бъде абсолютно 
достатъчна и няма да се налага да общината да търси допълнително средства както каза и 
говорещия колега от собствените източниците да дофинансираме нещо, което той аз му 
благодаря все пак, че предложи този документ за умното управление. Ще се радвам то да остане 
в общинска администрация за да могат да го разгледат, но това което ми прави впечатление че 
двата милиона искам да ви кажа, като условията по тази мярка по плана за възстановяване и 
устойчивост, двата милиона са горната граница. Разбирам желанието на някой от колеги 
общински съветници да се стигне тази граница, но очевидно възможностите на общината са 
такива и за мене дори милион и половина е сума, която показва добро планиране по време преди 
изпълнение на проекта, защо е така. През 2020 г когато беше първата покана и бяха 
финансирани два обекта в две общини на нашата област Велико Търново е за 800 000 лв. има 
Полски Тръмбеш за милион и нещо. Така че те не достигнаха тавана от 2 милиона и не вярвам 
че не са го достигнали само, защото някой не си е направил правилните сметки или че нямало 
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някой общински съветник, който да му отвори очите как да го направи. Така че освен това има 
още пет общини, които бяха в резервния списък на Министерството на регионалното развитие, 
които получиха допълнително финансиране. Сред тези пет общини ако не се лъжа единствено 
община Павликени беше достигнала до двата милиона проект. Така че тука спекулациите с това 
как трябва да гоним максимума, да много е хубаво да гоним максимума, но трябва да бъдат 
заложени реалистични числа и реалистични възможности на общината в момента възможности 
са такива. Колкото до великите начини, великите напъни през 2019 от предишния период на 
управление на общината как са били извършени една камара дейности, да много е хубаво, че 
много това предварително енергийно обследване. Това е много хубаво, но в предишния мандат 
на общинския съвет и предишното управление съветът общинския съвет имаше една воля, 
волята беше да бъде за поетапна подмяна на осветлението, но от страна на общинска 
администрация нямаше никакви такива действия. Понеже господин Войводов е най- големия 
експерт от всички ни, което е вярно и аз с интерес го слушам, но всичките тези неща, които той 
каза на комисията ги беше казал и през 2019 декември тогава той не подкрепи предложението на 
госпожа Жилиева и много ми е странно, че днес ще ни подкрепи. 
З.Войводов – Първо по отношение на какви са разходите и колко ще бъде икономията както 
казахме се изчерпани всички мерки, които могат да доведат до допълнителна икономия на 
енергия. Освен това може би има известен смисъл в това, което беше казано, защото отчета за 
2023 година за разходите за електроенергия за осветление на улици и площади 293 725. Даже 
при тези мерки, които предложила общинската администрация, които са в рамките на 60% и 
какво ми е на електроенергия. Освен това допълнително аз както ви казах допълнителните 
икономии, които биха могли да се постигнат и с допълнителни мерки освен това и с изграждане 
на производство може да увеличат тази сума на 200 000 лв., което е предостатъчно за 
финансиране дори и на максималната сума в проекта от 2 милиона, която изобщо не съм казал, 
че трябва да бъде достигната. Казах че има резерв, който спокойно може да бъде използван за 
допълнителна дейност, както казах разходите за реконструкция на мрежата, което е много 
важно мониторинга, който трябваше да се направи също е много важен, защото той води до по-
добър контрол върху дейността и на осветителната система. Освен това мониторинга е 
задължителен за това, защото на база на него накрая трябва да бъде направен експертен одит на 
това какви ефекти са постигнати от ремонта, така че има достатъчно резерви още които по тази 
програма не са използвани. Защо не съм подкрепил тогава предложението на госпожа Жилиева. 
Ако си спомняте то беше за финансиране изцяло със собствени средства. Не разбирам например 
защо сега не се предложи за да можем да свършим повече неща на по-качествено да направим 
първия етап, при който да се реконструира осветлението на четирите населени места и втория 
етап когато по друга следваща програма да направим и останалите, но да стане наистина както 
трябва наистина с европейски вид по модерен начин нали, както трябва да бъде.  
Т.Тодоров – Максимално бързо една дуплика ще направя. Инженер Войводов, който пак казвам 
е най-компетентен, но всички трябва да знаят, че няма друг такъв прием пву за тези, които са 
били първата покана ако тогава през 2020 година имаше доброжелание защо общинската 
администрация през 2022 година беше първата. Сега щяхме да имаме, както вие казвате да бъде 
желателно да се направят после сега при втората покана те със сигурност имат този шанс за да 
видим и осъществим това намерение. Нашата община ще хване последния влак за да направи 
това улично осветление. 
З.Войводов – Искам да кажа, че проекти за енергийна ще има винаги занапред. Имаше норвежка 
програма, защото по тази програма това е втора мярка. Така да знаете нали можеше да се 
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направи да речем наистина може би сме изтървали някой от тях програми за енергийна 
ефективност, но ще има занапред много. Знаете какви са така европейските директиви по 
отношение на декарбонизация на енерго добива и нали въобще за постигане на икономии нали в 
енергия от всякакъв тип не само на електроенергия, така че проблеми винаги ще има. Това, 
което единствено нали ме притеснява, че отново ще имаме осветление, което ще бъде закъртено 
за някакъв кратен период от време и което няма да свърши това, което обективно сме искали. 
И.Гецова – Аз искам да взема отношение по предните изказвания. Господин Тодоров по 
изказванията на точката, която разглеждаме или вземете се научете правилниците, когато 
тръгнете. Преди да кажа аз нещо не ме изпреварвайте така както аз търпеливо изслушвам 
манипулативните ти изказвания на заседанията. Искам да взема отношение по изказванията по 
отношение на този проект няколко пъти дистанционно се набляга така тезата, че общинското 
ръководство и община Лясковец не е кандидатствала в първата покана на възможността по 
Плана за развитие и възстановяване, но е крайно време да разберете, че първата покана 2019 
година, когато беше отворена община Лясковец не отговаряше и не можеше да покрие 
условията за икономия на достигнатите проценти за да може да кандидатства и да усвои 
средства по норвежката програма. Така че не сме искали да се кандидатства по първата покана 
за плана за възстановяване е абсолютно лъжа. Невярна информация, с която иска да се 
манипулира общественото мнение и съветниците, които не са запознати с предишните условия 
за кандидатстване. В първата покана всичките общини, които изредихте са кандидатствали в 
норвежката програма, а една програмата като финансов ресурс ли беше достигнат и те бяха 
прехвърлени за финансиране по първа покана на Закона за възстановяване. Община Лясковец 
отговаряйки на условията за кандидатстване във втора покана е започнала веднага стъпки за да е 
в готовност при откриването на тази покана и както каза господин Войводов благодарение на 
това, че ние успяхме за две години да подготвим всички базисни документи върху които в 
момента ръководството на новата община са стъпи и да си правите задание. Второто, което 
искам да кажа познавам много добре договора с фирмата, която е направила енергийното 
обследване и допълнителните технически документации държа да отбележа, че съдържанието 
на енергийното изследване и всички компоненти и дейности, които бяха включени в нея се 
достигнаха категорично двата милиона с икономиите, които бяха изчислени точно по начина, по 
който господин Войводов заяви. С допълнителни системи за енергии, с прилагането на 
възможности за фотоволтаични елементи в системата, с подмяна на цялостната инфраструктура, 
с умното управление на осветлението, което щеше да доведе до такава ефективност за да може 
по-голяма част от инфраструктурата да бъде подновена. Аз ще подкрепя кандидатстването на 
общината в тази мярка, но искам да ви кажа че един милион лв. бяха похарчени преди 20 години 
за нещо, което ние в момента все още берем плодовете и се радваме на неговото постижение с 
милиони и половина след две години. Тогава общината 11 години изплащаше този 1 милион лв., 
така наречения мерцедес на осветлението по управлението на господин Дервишев. А сега 
общината ще изплаща още пет години чрез формата на икономия на улично осветление пак 
смяната на осветителни тела, които в никакъв случай не са това, което уличното осветление на 
община Лясковец трябва да претърпи като реконструкция и като модернизация. Това че 
общинска администрация и предприела действие в миналия мандат по изпълнението на 
предложено решение на общински съвет предложено от господа Жилиева не бе направено, 
защото към онзи момент общината не разполагаше с възможност да пуска проекти, нито 
разполагаше с финансовия ресурс за такива скъпо струващи мерки по реконструкцията на 
уличното осветление, а така или иначе и норвежката програма и Фонда за енергийна 
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ефективността са възможност, с които община Лясковец в бъдеще може да кандидатства за 
допълващи мерки по уличното осветление, така че наистина аз съм съгласна и с изказването на 
господин Войводов, че по-добре да направим част от уличното осветление така както трябва и 
да имаме нещо, което е до край завършено. 
Н.Недялков – Искам да уточня, че е заложено изграждането на автоматизирана система за 
управление контрол и мониторинг на системата за външно изкуствено осветление. С демиране 
ще постигнем още 8% икономия. Доста неща са заложени за изработване в проекта, като 
получим проекта и преди да го приемем ние ще го прегледаме и тогава ще преценим кои неща 
ще отпаднат. Има заложени и подмяна на стълбове ако успеем да докажем това нещо. 
В.Христов – Изказването на доктор Гецова, че ползваме това нещо, което е от предходния 
мандат само да кажа, че ние сме направили ново обследване, а не използваме старото. За вас 
може да е актуализация, за нас е ново обследване, защото това обследване не отговаря по тази 
мярка и няма как да кандидатствам по нея с него. На база на новото обследване е направено 
задание за проектирането. 
 
Други изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 51 
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По т.4 от дневния ред – Кандидатстване на Община Лясковец с проект: „Реконструкция и 
модернизация на системите за външно изкуствено улично осветление в община Лясковец, 
област Велико Търново, включваща гр. Лясковец, с. Джулюница, с. Добри дял, с. Драгижево, с. 
Козаревец и с. Мерданя”, по процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично 
осветление“, с финансиране по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост /ПОКАНА 
2/, в рамките на Национален план за възстановяване и устойчивост, Компонент 4 
„Нисковъглеродна икономика“, Инвестиция C4.I3 „Подкрепа за енергийно ефективни системи 
за улично осветление“ към Министерство на енергетиката. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Дава съгласие за кандидатстване на Община Лясковец с проект: „Реконструкция и 
модернизация на системите за външно изкуствено улично осветление в община Лясковец, 
област Велико Търново, включваща гр. Лясковец, с. Джулюница, с. Добри дял, с. Драгижево, с. 
Козаревец и с. Мерданя”, по процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично 
осветление“, с финансиране по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост /Покана 
2/, в рамките на Национален план за възстановяване и устойчивост, Компонент 4 
„Нисковъглеродна икономика“, Инвестиция C4.I3 „Подкрепа за енергийно ефективни системи 
за улично осветление“ към Министерство на енергетиката. 

2. Възлага на Кмета на Община Лясковец да подготви необходимите документи за 
кандидатстване с проект: „Реконструкция и модернизация на системите за външно изкуствено 
улично осветление в община Лясковец, област Велико Търново, включваща гр. Лясковец, с. 
Джулюница, с. Добри дял, с. Драгижево, с. Козаревец и с. Мерданя”, по процедура „Подкрепа за 
енергийно ефективни системи за улично осветление“, с финансиране по линия на Механизма за 
възстановяване и устойчивост /Покана 2/, в рамките на Национален план за възстановяване и 
устойчивост, Компонент 4 „Нисковъглеродна икономика“, Инвестиция C4.I3 „Подкрепа за 
енергийно ефективни системи за улично осветление“ към Министерство на енергетиката. 
 

*                               *                               * 
По точка пета: 

 
Даване на съгласие за учредяване безвъзмездно право на прокарване и на сервитутни права и 
учредяване безвъзмездно право на прокарване през имоти, общинска собственост за обект: 
„Изграждане на подземна физическа инфраструктура, предназначена за разполагане на 
електронна съобщителна мрежа на „Виваком България“ ЕАД от съществуваща кабелна шахта 
III-03 на кръстовище на ул. „Христо Ботев“ и ул. „Васил Левски“ до ул. „Васил Левски“ № 2, 
гр. Лясковец, общ. Лясковец“ находящ се във второстепенна улица с о.т. 399 – 402 ул. „Васил 
Левски“, гр. Лясковец, общ. Лясковец. 
 
Д.Рачев – На свое заседание на 26 февруари 2024  година ПК „Инфраструктура, 
благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа 
предложението и със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ предлага на общински съвет 
да приеме предложението във вида, в който е представено. 
 
Изказвания не се направиха. 
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Гласува се предложението с допълнението на комисията. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 52 
  
По т.5 от дневния ред – Даване на съгласие за учредяване безвъзмездно право на прокарване и 
на сервитутни права и учредяване безвъзмездно право на прокарване през имоти, общинска 
собственост за обект: „Изграждане на подземна физическа инфраструктура, предназначена за 
разполагане на електронна съобщителна мрежа на „Виваком България“ ЕАД от съществуваща 
кабелна шахта III-03 на кръстовище на ул. „Христо Ботев“ и ул. „Васил Левски“ до ул. „Васил 
Левски“ № 2, гр. Лясковец, общ. Лясковец“ находящ се във второстепенна улица с о.т. 399 – 402 
ул. „Васил Левски“, гр. Лясковец, общ. Лясковец. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
(ЗМСМА),във вр. с чл. 193, ал. 4 и ал. 6 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл. 30, ал. 
1, т. 1 и ал. 5 и чл. 31, ал. 1 и ал. 3, във връзка с чл. 32, т. 1 от Закона за електронните 
съобщителни мрежи и физическа инфраструктура (ЗЕСМФИ), Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Общински съвет Лясковец дава съгласие да се учреди безвъзмездно вещно право на 
прокарване с обща дължина 51 м. и сервитут с обща площ от 20 м2 върху улици със статут на 
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публична общинска собственост на Община Лясковец на територията на гр. Лясковец, общ. 
Лясковец, за обект: „Изграждане на подземна физическа инфраструктура, предназначена за 
разполагане на електронна съобщителна мрежа на „Виваком България“ ЕАД от 
съществуваща кабелна шахта III-03 на кръстовище на ул. „Христо Ботев“ и ул. „Васил 
Левски“ до ул. „Васил Левски“ № 2, гр. Лясковец, общ. Лясковец“ находящ се във 
второстепенна улица с о.т. 399 – 402 ул. „Васил Левски“, гр. Лясковец, общ. Лясковец.   

 
2. Общински съвет Лясковец учредява безвъзмездно вещно право на прокарване за срок 

до 10 години, с обща дължина 51 м. и сервитут с обща площ от 20 м2 върху улица със статут на 
публична общинска собственост на Община Лясковец на територията на гр. Лясковец, общ. 
Лясковец, за обект: „Изграждане на подземна физическа инфраструктура, предназначена за 
разполагане на електронна съобщителна мрежа на „Виваком България“ ЕАД от 
съществуваща кабелна шахта III-03 на кръстовище на ул. „Христо Ботев“ и ул. „Васил 
Левски“ до ул. „Васил Левски“ № 2, гр. Лясковец, общ. Лясковец“ находящ се във 
второстепенна улица с о.т. 399 – 402 ул. „Васил Левски“, гр. Лясковец, общ. Лясковец. 
Безвъзмездното вещно право на прокарване и учредяването на сервитути се предоставя за срок 
до 10 години от влизане в сила на Заповедта на Кмета на Община Лясковец. 

 
 3. Общински съвет Лясковец възлага на Кмета на Община Лясковец да извърши всички 
необходими административни действия по изпълнение на настоящото Решение във връзка с 
обект: „Изграждане на подземна физическа инфраструктура, предназначена за разполагане на 
електронна съобщителна мрежа на „Виваком България“ ЕАД от съществуваща кабелна шахта 
III-03 на кръстовище на ул. „Христо Ботев“ и ул. „Васил Левски“ до ул. „Васил Левски“ № 2, гр. 
Лясковец, общ. Лясковец.  
 

*                               *                               * 
По точка шеста: 

 
Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и Иван Божков 
Иванов  за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод за водоснабдяване на 
УПИ XIV-1663, кв. 39 по ПУП на гр. Лясковец, общ. Лясковец“, находящ се в общински местен 
път в частта от о.т. 187 до урегулиран поземлен имот (УПИ) XIV-1663, кв. 39 по Подробен 
устройствен план (ПУП) на гр. Лясковец, общ Лясковец. 
 
Д.Рачев – На свое заседание на 26 февруари 2024  година ПК „Инфраструктура, 
благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа 
предложението и със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ предлага на общински съвет 
да приеме предложението във вида, в който е представено. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 
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5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 53 
  
По т.6 от дневния ред – Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община 
Лясковец и Иван Божков Иванов  за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод 
за водоснабдяване на УПИ XIV-1663, кв. 39 по ПУП на гр. Лясковец, общ. Лясковец“, находящ 
се в общински местен път в частта от о.т. 187 до урегулиран поземлен имот (УПИ) XIV-1663, кв. 
39 по Подробен устройствен план (ПУП) на гр. Лясковец, общ Лясковец. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т.23, чл. 59 – 61 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация (ЗМСМА), Общински съвет - Лясковец   

При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

1.Общински съвет Лясковец одобрява текста на проект за Споразумение за 
сътрудничество между Община Лясковец и Иван Божков Иванов с , с 
постоянен адрес: гр. Антоново, общ. Антоново, обл. Търговище,  – 
Приложение № 1. 

 
2. Общински съвет Лясковец възлага на Кмета на Община Лясковец да извърши всички 

административни действия по изпълнение на настоящото решение при спазване на действащата 
нормативна уредба, а именно (мисля, че е добре да се добави този текст в жълто): да подпише 
Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и Иван Божков Иванов с  

, с постоянен адрес: гр. Антоново, общ. Антоново, обл. Търговище,  
 – по Приложение № 1. 

 
*                               *                               * 

По точка седма: 
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Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и Иван Иванов 
Коеджиков за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод за водоснабдяване на 
ПИ 23217.25.32 по КККР на с. Драгижево, общ. Лясковец“, находящ се поземлен имот (ПИ) 
23217.25.327 (селскостопански, горски ведомствен път) по Кадастралната карта и 
кадастралните регистри на с. Драгижево, общ Лясковец. 
 
Д.Рачев – На свое заседание на 26 февруари 2024  година ПК „Инфраструктура, 
благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа 
предложението и със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ предлага на общински съвет 
да приеме предложението във вида, в който е представено. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 54 
  
По т.7 от дневния ред – Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община 
Лясковец и Иван Иванов Коеджиков за реализацията на обект: „Изграждане на уличен 
водопровод за водоснабдяване на ПИ 23217.25.32 по КККР на с. Драгижево, общ. Лясковец“, 
находящ се поземлен имот (ПИ) 23217.25.327 (селскостопански, горски ведомствен път) по 
Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Драгижево, общ Лясковец. 
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На основание чл. 21, ал. 1, т.8 и т. 23, чл. 59 – 61 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация (ЗМСМА), Общински съвет - Лясковец   
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

1.Общински съвет Лясковец одобрява текста на проект за Споразумение за 
сътрудничество между Община Лясковец и Иван Иванов Коеджиков с , с 
постоянен адрес: гр. гр. Лясковец, общ. Лясковец, обл. Велико Търново,  

 – Приложение № 1. 
 
2. Общински съвет Лясковец възлага на Кмета на Община Лясковец да извърши всички 

административни действия по изпълнение на настоящото решение при спазване на действащата 
нормативна уредба, а именно да подпише Споразумение за сътрудничество между Община 
Лясковец и Иван Иванов Коеджиков с , с постоянен адрес: гр. Лясковец, общ. 
Лясковец, обл. Велико Търново, – по Приложение № 1. 
 

*                               *                               * 
По точка осма: 

 
Утвърждаване на списък на пасищата, мерите и ливадите от общинския поземлен фонд на 
Община Лясковец за общо и индивидуално ползване за стопанската 2024/2025 г. 
 
Р.Иванов – На свое заседание на 26 февруари 2024 година ПК „Икономическо развитие, 
земеделие, еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол, и концесии“ след като 
се запозна и обсъди предложението със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ подкрепя 
предложението. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 
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13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 55 
  
По т.8 от дневния ред – Утвърждаване на списък на пасищата, мерите и ливадите от общинския 
поземлен фонд на Община Лясковец за общо и индивидуално ползване за стопанската 2024/2025 
г. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т.8 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), във връзка с чл. 37и, ал. 3 от Закона за собствеността и ползването на 
земеделските земи (ЗСПЗЗ), чл. 98, ал. 4 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността 
и ползването на земеделските земи (ПЗСПЗЗ), Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 
 I. Общински съвет Лясковец определя пасищата, мерите и ливадите за общо ползване за 
стопанската 2024/2025 г. съгласно Списък на имоти от общинския поземлен фонд (ОПФ) на 
Община Лясковец, представляващи пасища, мери и ливади за общо ползване (Приложение № 1). 
  
 ІІ. Общински съвет Лясковец определя пасищата, мерите и ливадите за индивидуално 
ползване за стопанската 2024/2025 г. съгласно Списък на имоти от общинския поземлен фонд 
(ОПФ) на Община Лясковец, представляващи пасища, мери и ливади за индивидуално ползване 
от собственици или ползватели на животновъдни обекти с пасищни селскостопански животни, 
регистрирани в Интегрираната информационна система на Българска агенция по безопасност на 
храните (БАБХ), съобразно броя и вида на регистрираните животни (Приложение № 2). 
 
 ІІІ. Общински съвет Лясковец възлага на Кмета на Община Лясковец да извърши 
необходимите действия за сключване на договори за отдаване под наем за индивидуално 
ползване на пасищата, мерите и ливадите, определени за стопанската 2024/2025 г. в списък по т. 
ІІ от настоящото решение, въз основа на подадени заявления, придружени от необходимите 
документи и след извършено разпределение на имотите за всяко землище.  Ю 
  
 ІV. Договорите за отдаване под наем за индивидуално ползване на пасища, мери и ливади 
да бъдат сключени за срок от 5 (пет) до 10 (десет) стопански години, считано от 01.10.2024 г., 
при наемна цена, определена по пазарен механизъм (Приложение № 3). 
 В договорите за индивидуално ползване на пасища, мери и ливади да бъдат включени 
клаузи, които да задължат ползвателите: 
 1. да поддържат пасищата, мерите и ливадите в добро земеделско и екологично 
състояние; 
 2. да не променят предназначението на пасищата, мерите и ливадите; 
 3. да не разорават пасищата, мерите и ливадите; 
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 4. да почистват пасищата, мерите и ливадите от камъни и нежелана храстовидна и 
дървена растителност; 
 5. да не допускат замърсяването на пасищата, мерите и ливадите с битови, строителни, 
производствени, опасни и други отпадъци; 
 6. да не наторяват пасищата, мерите и ливадите с изкуствени торове и с утайки от 
пречистени отпадни води; 
 7. да не палят растителността в пасищата, мерите и ливадите; 
 8. да не заграждат пасищата, мерите и ливадите; 
 9. да не изграждат временни постройки в пасищата, мерите и ливадите; 
 10. да не преотстъпват пасищата, мерите и ливадите за ползване на трети лица. 
  

*                               *                               * 
По точка девета: 

 
Провеждане на редовно присъствено заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК на 
обособена територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД – гр. 
Велико Търново. 
 
Д.Рачев – На свое заседание на 26 февруари 2024  година ПК „Инфраструктура, 
благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа 
предложението и със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ предлага на общински съвет 
да приеме предложението във вида, в който е представено. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 
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Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 56 
  
По т.9 от дневния ред – Провеждане на редовно присъствено заседание на Общото събрание на 
Асоциацията по ВиК на обособена територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация 
Йовковци“ ООД – гр. Велико Търново. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 и ал. 2 от ЗМСМА, чл.10в, ал. 1, т. 7 и чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от 
ЗВ и чл. 5, ал. 6 и ал. 7 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация (ПОДАВК), Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

І. Оправомощава представителя на Община Лясковец в Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци” ООД - гр. 
Велико Търново – Кмета на Община Лясковец – Васил Димитров Христов, при провеждане 
на редовно присъствено заседание на общото събрание на 12.03.2024 г. /вторник/ от 14:00 часа, 
да гласува по предложения дневен ред по следния начин:  

1. По т. 1 от дневния ред – Приемане на отчета за дейността на Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от “ВиК Йовковци” ООД, гр. Велико Търново за 2023 
г., на основание чл. 198в, ал. 4, т. 10 от ЗВ и чл. 9, ал. 2 от ПОДАВК, да гласува „за” за вземане 
на следното решение: 

„Приема отчета за дейността на Асоциацията по ВиК на обособената територия,  
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново за 2023 г.” 
 2. По т. 2 от дневния ред – Приемане на отчета за изпълнение на бюджета на 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от “ВиК Йовковци“ ООД, 
гр. Велико Търново за 2023 г., на основание чл. 9, ал. 2 във връзка с чл. 26, ал. 3 от ПОДАВК, 
да гласува „за” за вземане на следното решение: 

 „Приема отчета за изпълнение на бюджета на Асоциацията по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико 
Търново за 2023 г.” 

3. По т. 3 от дневния ред – Приемане на бюджета на Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от “ВиК Йовковци” ООД, гр. Велико Търново за 
2024 г.,  на основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от ЗВ и чл. 9, ал. 2 във връзка с чл. 21, ал. 1 от 
ПОДАВК, да гласува „за” вземане на следното решение: 

„Приема бюджета на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново за 2024 г., като на 
основание чл. 21, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация, вноската на държавата е в размер на 27 000,00 лв. (двадесет и 
седем хиляди лева и 00 ст.). 

Приема вноските на общините в бюджета на Асоциацията по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр.Велико 
Търново, съобразно процентното съотношение на гласовете им, да бъдат в размер, както 
следва: 

 
 Представител на държава/общини % съотношение Размер на 

вноската 
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в лева /2024 г./ 
1. Държавата, за сметка на бюджета на МРРБ 35,00 % 27 000 
2. Община Велико Търново 24.05 % 18 552,86 
3. Община Горна Оряховица 12.05 % 9 295,71 
4. Община Елена 2.43 % 1 874,57 
5. Община Златарица 1.05 % 810,00 
6. Община Лясковец 3.59 % 2 769,43 
7. Община Павликени 5,87 % 4 528,29 
8. Община Полски Тръмбеш 3.50 % 2 700,00 
9. Община Свищов 8,65 % 6 672,86 
10. Община Стражица 3.18 % 2 453,14 
11. Община Сухиндол 0.63 % 486,00 
 
 4. По т. 4 от дневния ред – Одобряване на Предложение на подробна инвестиционна 
програма за инвестиции в активи – ВиК системи и съоръжения, публична държавна и 
публична общинска собственост през 2024 г., на основание чл. 198в, ал. 4, т. 2, предл. 
последно (контролира изпълнението по договора) от ЗВ, да гласува „за” за вземане на следното 
решение: 

„Одобрява Предложение на подробна инвестиционна програма за инвестиции в активи 
– ВиК системи и съоръжения, публична държавна и публична общинска собственост през 2024 
год.” 

 
ІІ. На основание чл.10в, ал.1. т. 7 и чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от ЗВ и чл. 5, ал. 6 и ал.7 от 

Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, 
при невъзможност на кмета на общината да участва в редовното присъствено заседание на 
Общото събрание на 12.03.2024г. /вторник/ от 14:00 часа, определя за представител на Община 
Лясковец в редовното присъствено заседание на Общото събрание на „Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци” ООД, гр. 
Велико Търново”, инж. Росица Лазарова Господинова – Заместник - кмет на Община 
Лясковец. 

  
ІІІ. Възлага на представителя на Община Лясковец - инж. Росица Лазарова Господинова 

– Заместник - кмет на Община Лясковец, в случай на невъзможност кмета на общината да 
присъства на заседанието на 12.03.2024 г. на Общото събрание на асоциацията по ВиК, да 
гласува по предложения дневен ред по следния начин:  

1. По т. 1 от дневния ред – Приемане на отчета за дейността на Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от “ВиК Йовковци” ООД, гр. Велико Търново за 2023 
г., на основание чл. 198в, ал. 4, т. 10 от ЗВ и чл. 9, ал. 2 от ПОДАВК, да гласува „за” за вземане 
на следното решение: 

„Приема отчета за дейността на Асоциацията по ВиК на обособената територия,  
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново за 2023 г.” 
 2. По т. 2 от дневния ред – Приемане на отчета за изпълнение на бюджета на 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от “ВиК Йовковци“ ООД, 
гр. Велико Търново за 2023 г., на основание чл. 9, ал. 2 във връзка с чл. 26, ал. 3 от ПОДАВК, 
да гласува „за” за вземане на следното решение: 

 „Приема отчета за изпълнение на бюджета на Асоциацията по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико 
Търново за 2023 г.” 

3. По т. 3 от дневния ред – Приемане на бюджета на Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от “ВиК Йовковци” ООД, гр. Велико Търново за 
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2024 г.,  на основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от ЗВ и чл. 9, ал. 2 във връзка с чл. 21, ал. 1 от 
ПОДАВК, да гласува „за” вземане на следното решение: 

„Приема бюджета на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново за 2024 г., като на 
основание чл. 21, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация, вноската на държавата е в размер на 27 000,00 лв. (двадесет и 
седем хиляди лева и 00 ст.). 

Приема вноските на общините в бюджета на Асоциацията по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико 
Търново, съобразно процентното съотношение на гласовете им, да бъдат в размер, както 
следва: 

 
 Представител на държава/общини % съотношение Размер на 

вноската 
в лева /2024 г./ 

1. Държавата, за сметка на бюджета на МРРБ 35,00 % 27 000 
2. Община Велико Търново 24.05 % 18 552,86 
3. Община Горна Оряховица 12.05 % 9 295,71 
4. Община Елена 2.43 % 1 874,57 
5. Община Златарица 1.05 % 810,00 
6. Община Лясковец 3.59 % 2 769,43 
7. Община Павликени 5,87 % 4 528,29 
8. Община Полски Тръмбеш 3.50 % 2 700,00 
9. Община Свищов 8,65 % 6 672,86 
10. Община Стражица 3.18 % 2 453,14 
11. Община Сухиндол 0.63 % 486,00 
 
 4. По т. 4 от дневния ред – Одобряване на Предложение на подробна инвестиционна 
програма за инвестиции в активи – ВиК системи и съоръжения, публична държавна и 
публична общинска собственост през 2024 г., на основание чл. 198в, ал. 4, т. 2, предл. 
последно (контролира изпълнението по договора) от ЗВ, да гласува „за” за вземане на следното 
решение: 

„Одобрява Предложение на подробна инвестиционна програма за инвестиции в активи 
– ВиК системи и съоръжения, публична държавна и публична общинска собственост през 2024 
год.” 

 
IV. Оправомощава представителя на Община Лясковец да подписва и получава всякакви 

документи свързани с Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново. 

 
*                               *                               * 

По точка десета: 
 
Финансово подпомагане на ФК „Левски-Лясковец“. 
 
Е.Жилиева – ПРЕДЛОЖЕНИЕ ОТ ВАСИЛ ХРИСТОВ - КМЕТ НА ОБЩИНА ЛЯСКОВЕЦ 
ОТНОСНО: Финансово подпомагане на ФК „Левски-Лясковец“. УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И 
ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, Съгласно чл. 133, ал. 2, т. 1 и т. 2 от Закона за 
физическото възпитание и спорта, общините може да подпомагат спортни организации, спортни 
организации, спортни училища и туристически дружества, които имат седалище и дейност на 
територията на съответната община, юридически лица с нестопанска цел, регистрирани за 
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осъществяване на общественополезна дейност, които организират и насърчават децата и 
младежите да се занимават с физическа активност, спорт и спортно-туристическа дейност. 
Съгласно чл. 133, ал. 4 от Закона за физическото възпитание и спорта, условията и редът за 
финансиране и подпомагане на физическата активност, физическото възпитание, спорта и 
спортно-туристическата дейност се определят с наредба на общинския съвет. Със свои Решение 
№ 637/13.09.2023 г. и Решение № 648/05.10.2023 г., Общински съвет Лясковец е приел Наредба 
за условията и реда за финансиране и подпомагане на физическата активност, физическото 
възпитание, спорта и спортно-туристическата дейност на територията на Община Лясковец. На 
основание чл. 13, ал. 1 и ал. 2 от Наредба за условията и реда за финансиране и подпомагане на 
физическата активност, физическото възпитание, спорта и спортно- туристическата дейност на 
територията на Община Лясковец (приета с Решение № 637/13.09.2023 г. на Общински съвет - 
Лясковец, изменена с Решение № 648/05.10.2023 г. на Общински съвет - Лясковец), Кмета на 
Община Лясковец със своя Заповед № 523/22.02.2024 г. е назначил Комисия със задача да 
разгледа и оцени подадените заявления за финансово подпомагане от спортните клубове на 
територията на Общината. С Протокол № 1 от 22.02.2024 г., Комисията е констатирала, че до 
определения срок съгласно чл. 12, ал. 1 от Наредба за условията и реда за финансиране и 
подпомагане на физическата активност, физическото възпитание, спорта и спортно-
туристическата дейност на територията на Община Лясковец е постъпило едно заявление за 
подпомагане на спортен клуб:- с вх. № ФСД-433/29.01.2024 г., от Веселин Боев, в качеството му 
на Председател на УС на ФК „Левски - Лясковец“.Комисията е констатирала, че ФК „Левски-
Лясковец“ отговаря' на условията съгласно Наредба за условията и реда за финансиране и 
подпомагане на физическата активност, физическото възпитание, спорта и спортно-
туристическата дейност на територията на Община Лясковец (приета е Решение № 
637/13.09.2023 г. на Общински съвет - Лясковец, изменена с Решение № 648/05.10.2023 г. на 
Общински съвет - Лясковец) и е оценила кандидата ФК „Левски-Лясковец“ с Протокол № 2 от 
26.02.2024 г. от заседание на комисията назначена със Заповед № 523/22.02.2024 г. на Кмета на 
Община Лясковец. С оглед на изложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 133, ал. 2, т. 2 от Закона за 
физическото възпитание и спорта и чл. 15, ал. 2 от Наредба за условията и реда за финансиране 
и подпомагане на физическата активност, физическото възпитание, спорта и спортно-
туристическата дейност на територията на Община Лясковец (приета с Решение № 
637/13.09.2023 г. на Общински съвет - Лясковец, изменена с Решение № 648/05.10.2023 г. на 
Общински съвет - Лясковец), предлагам Общински съвет Лясковец да вземе следното решение: 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Общински съвет - Лясковец реши: 1.Определя финансова помощ за ФК 
„Левски-Лясковец“ в размер на 27 400,00 /двадесет и седем хиляди и четиристотин/ лева, за 
дейността на спортния клуб. 2.Възлага на Кмета на Община Лясковец да извърши необходимите 
действия, за финансово подпомагане на ФК „Лясковец“ със средствата определени в т. 1. 
 
Други изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 17, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 
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6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Мариян Митков Василев: - За 

9. Пепа Бориславова Банова: - За 

10. Росен Георгиев Иванов: - За 

11. Румен Иванов Стойков: - За 

12. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

13. Сергей Христов Добрев: - За 

14. Стоян Христов Йорданов: - За 

15. Тодор Димитров Тодоров: - За 

16. Христо Добринов Гугучков: - За 

17. Янко Колев Янков: - За 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 57 
  
По т.10 от дневния ред – Финансово подпомагане на ФК „Левски-Лясковец“. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 133, ал. 2, т. 2 от Закона за физическото възпитание и спорта и чл. 
15, ал. 2 от Наредба за условията и реда за финансиране и подпомагане на физическата 
активност, физическото възпитание, спорта и спортно-туристическата дейност на територията 
на Община Лясковец (приета с Решение № 637/13.09.2023 г. на Общински съвет - Лясковец, 
изменена с Решение № 648/05.10.2023г. на Общински съвет - Лясковец), Общински съвет - 
Лясковец   
  
При кворум от 17 общински съветника и след проведено гласуване – със 17 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

1.Определя финансова помощ за ФК „Левски-Лясковец“ в размер на 27 400,00 /двадесет и 
седем хиляди и четиристотин/ лева, за дейността на спортния клуб. 

2.Възлага на Кмета на Община Лясковец да извърши необходимите действия, за 
финансово подпомагане на ФК „Лясковец“ със средствата определени в т. 1. 
 

*                               *                               * 
По точка единадесета: 

 
Питания 
 
Х.Гугучков – Моят въпрос е към господин Христов, но виждайки, че кмета на Мерданя също 
присъства така че питането ми ще бъде към двамата. Имам информация, че в понеделник в 
началото седмицата са откраднати от манастир Свети 40 мъченици и двете помощи камбани от 
камбанарията. Запознати ли са кметовете? Какви действия се предприемат по този въпрос? Има 
ли разследващи органи посетили мястото и какво се случва оттук нататък? 
В.Христов – Аз към този момент не съм уведомен и нямам такава информация. 
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В.Ганев – Действително в понеделник се обади сестра Серафима и ми съобщи, че са изчезнали. 
Това имущество е стояло навън и не е имало никаква стойност. Полицията е уведомена. Мисля, 
че е идвал и полицейски инспектор. Официално до мен като кмет не е стигало уведомление за 
това. 
М.Василев – Забелязах, че има почистване на градските територии от клони и дървесина. Какво 
се случва с тази дървесина и къде се изхвърля тя? Не може ли по същия начин да бъде 
изхвърляна и дървесината от почистването на общинските пътища, на същото място, на което се 
изхвърля тази? Каква е разликата между почистването на междублокови пространства, паркове 
и един общински път, защото това почистване според мен на козаревския път е все едно е минал 
тазманийския дявол и е пообрулил клоните. Това не е някакво съществено почистване.  
В.Христов – Клоните от почистването са дребни, нито са дърва, нито могат да бъдат използвани 
за отопление. Що се отнася до пътя, който е почистен, явно не сте запознат, но пътя е почистен 
абсолютно безвъзмездно, така че както се казва всяко добро направено за общината за без пари 
мисля, че няма нужда да се критикува. Ако вие като общински съветник имате желание може да 
организирате, подпомогнете и почистите, защото всички сме жители на общината. 
М.Василев – А не може ли да се увеличат служителите на боп-а и за сметка на това да се купи 
една мелачка, на която да се раздробява дървесината и да се използва. 
В.Христов – За увеличаване на служители не знам на този етап дали е май-добрия вариант. 
Вчера и онзи ден бях на сдружение на общините и там с колегите обсъждахме тези въпроси. 
Може би трябва да се закупи техника и останах с впечатлението, че ние в община Лясковец 
сравнение с тези общини, с които говорих, мога да кажа, че техника нямаме никаква. Ние 
трябва да работим в тази насока, защото без техника ще ни е много трудно да почистваме 
каквото и да е. 
М.Василев – Благодаря ви и аз съм за закупуването на техника. 
 

*                               *                               * 
 

Поради изчерпване на дневния ред г-н Сергей Добрев – Председател на Общинския съвет 
закри извънредното заседание на Общинския съвет в 15:30 часа. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Сергей Добрев 
Председател на Общински съвет - Лясковец 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




